
LLŠF KOPSAPULCES PROTOKOLS 
 

2010.gada 15.maijā 
Babītes nov., Salas pag., „Babītēs” 
Kopsapulci atklāj 17:00 
 
Sapulces vadītājs: Eduards Lapsiņš 
Protokolē: Andra Jargane 
Prezidijs: Jūlija Oļeksejenko, Anseds Dūša 
 
Delegāti: AK ATLANIS (Kaspars Elerts, Jeļena Oļeksejenko), SK ODISEJS (Marija 
Antonova, Viktors Avsjuks, Pāvels Šatrava), SK AMAZONES (Arnis Podiņš, Ivo 
Lipste, Juris Novožilovs, Gints Ozols, Gints Jonasts, Irīna Bārene, Guntis Blūmentāls, 
Vitalij Žukov, Oksana Jurčenko, Andra Jargane, Jeļena Malaša Homiceviča, Anete 
Kreicberga, Jānis Amatnieks, Jānis Apsītis, Andris Bēniņš, Inārs Dubkevičš) 
 
Dienas kārtība: 

1. Par Federācijas iestāšanos Paraolimpiskajā komitejā 
2. Par vasaras bāzes labiekārtošanu 
3. Par gada pārskatu 
4. Par SK ODISEJS lūgumu 
5. Amatpersonu vēlēšanas 
6. Dažādi 

 
Lēmumi: 

1. Kopsapulce nolemj, ka LLŠF interesēs ir iestāties Latvijas Paraolimpiskajā 
komitejā. Lēmums pieņemts vienbalsīgi. 

2. Kopsapulce nolemj atbalstīt māju „Babītes” saimnieka lūgumu ar koku 
stādījumu rindu atdalīt mājas teritoriju no šaujam lauka teritorijas. Lēmums 
pieņemts vienbalsīgi. 

3. Kopsapulce nolēma apstiprināt gada pārskatu. Lēmums pieņemts vienbalsīgi. 
4. Kopsapulce nolēma atbalstīt SK ODISEJS lūgumu iesaistīties 3-D sacensību 

organizēšanā Ventspilī, Ventspils pilsētas svētku ietvaros. Lēmums pieņemts 
vienbalsīgi. 

5. Kopsapulce nolēma ievēlēt Valdi sekojošā sastāvā – Anseds Dūša prezidents, 
Eduards Lapsiņš ģenerālsekretārs, Jūlija Oļeksejenko Valdes locekle. Lēmums 
pieņemts ar balsu vairākumu, viens atturas. 

6. Kopsapulce nolēma sākt piešķirt Latvijas loka šāvējiem vienotas 
identifikācijas kartes pēc Klubu pieprasījumu un par Klubu finansējumu. 
Jautājumā par reitingu veidošanu nolēma ja ir entuziasts, kas uzņemas šādu 
reitingu tabulu veidot – Federācija atbalsta to, bat ja nav – Latvijas loka šāvēju 
reitingu nosaka Latvijas kausa rezultāti. Lēmums pieņemts vienbalsīgi. 

 
Sapulci slēdz 19:00. 
 
 
 


